
 

 

 

Zápis kolegia děkanky HF JAMU dne 13. 3. 2023 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., prof. MgA. Jindřich Petráš, doc. MgA. Jana Goliášová, 
doc. Jurij Likin, PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: MgA. Daniela Peclová 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Paní děkanka informovala o vytváření podkladové studie ohledně změny hodnocení v RUV. 

Poděkovala RUV týmu Hudební fakulty (MgA. Přibil, MgA. Tylšar, Ing. Kopecká, 
Ing. Himerová) a pedagogům HF za 709 zaznamenaných výstupů. 

- Plán rovných příležitostí: za HF byli vybráni tito zástupci: A. Pokorná za studenty, 
Ing. Kopecká za zaměstnance a prof. Jelínek za pedagogy. 

- Informace z kolegia rektora: pror. Hlavica žádá fakulty o kontrolu, zda jsou všechny zápisy 
orgánů fakulty zveřejněné. AS HF JAMU, kolegium děkanky (vedení fakulty) a UR HF JAMU 
zápisy zveřejňují, Oborové rady zápisy zapíšou, ale zveřejní pouze interně. Otázkou je, zda 
je zveřejnění těchto útvarů pro širokou veřejnost nutné a žádoucí. Jsou to orgány? Zjišťuje 
a vyřídí doc. Goliášová. 

- Ing. Vlachovská, MgA. Nesvadbová a BcA. Pejcha byli jmenováni členy výkonné pracovní 
skupiny v rámci budování digitálního archivu. 

- Plán realizace strategického záměru byl ze strany MŠMT schválen. 
- Ve středu 15. 3. proběhne jednání s Filharmonií Brno ohledně projektu Nový svět. 
- Bylo zahájeno jednání o budování komunitního centra v Tržnici Brno. Vyřizuje pror. Medek. 
- Připravují se standardy školitelů. 
- Informovala o dopisu od AS JAMU. 
- 20. 3. proběhne schůzka ohledně Občasníku a systému PRt. 
- Informovala o jednání se zástupci odborů: termínované smlouvy, finance. Návrhy odborů 

pro Personální dotazník budou zapracované. 
- Vedení Hudební fakulty navrhuje následující osobnosti pro seriál o zaměstnancích: ladiče 

pan Nejedlík a pan Kikta, kteří představují mimořádně talentovaný personál (a HF podporuje 
specifické potřeby svých zaměstnanců), další zaměstnanci jsou za sekretariáty 
Ing. Himerová a Mgr. Ďásková. Jelikož fakulta určí výběr personálu (i THP personálu), tak 
navrhuje, aby posty o Hudební fakultě byly koordinovány s PR týmem HF. 
 

2. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Pronájmy prostor a nástrojů: stávající formuláře smluv o pronájmu prostor a hudebních 

nástrojů byly dne 9. 3. předány Mgr. Prokešovi k supervizi. 
- Vzhledem ke zvýšení cen energií byly přehodnoceny stávající ceny pronájmu na HF – nový 

návrh byl předložen KD ke schválení. Nový ceník byl odsouhlasen (viz příloha). 
- Byla diskutována otázka používání soukromého vozidla ke služebním účelům – 5. 4. bude 

diskutováno na schůzi VK. 
- Memorandum s Národním divadlem Brno bylo upraveno a doplněno. 
- Rozpočet JAMU: schválen 6. 3. na KR, dále bude postoupen ke schválení AS JAMU 23. 3. 

a SR JAMU 31. 3.  
- Projednání návrhu rozpočtu Hudební fakulty na rok 2023 proběhne na KD v úterý 11. 4. 

v 9:30. 
- Přesun varhan ze 115 na 012: na 012 bude potřeba kontrola statika, nová podlaha, nové 

elektrické vedení. 
- Rozšíření místnosti proděkanů: půdorys je k dispozici, nutné vyřešit uspořádání místnosti. 
- Ročníkové a absolventské koncerty sbormistrů: do dalších let je třeba počítat s finančním 

nárůstem, zejména s ohledem na nárůst počtu studentů tohoto oboru. 



 

 

 

- Žádost studentky Shcharbakové ohledně konání běloruského projektu „Primary noise“ 
11. května v Klenbovém sále. Vzhledem k vytíženosti fakulty v tomto období KD tuto žádost 
zamítlo. Po konzultaci s doc. Dlouhým lze tuto akci provést jako workshop. 
 

3. Informace doc. Likina: 
- Směrnice rektora o studentských a zaměstnaneckých stážích v programu Erasmus+. Cíl 

směrnice – popsat procesy, kritéria pro schválení studentských a zaměstnaneckých mobilit, 
uznání kreditů.  

- Nominovaní ukrajinští studenti HF mají stipendia za měsíc leden na svých účtech. 
- Informace prorektora Indráka: výzva MŠMT stále ještě oficiálně není. Vedení JAMU 

vzhledem k tíživé situaci studentů bude řešit stipendia za měsíc únor. 
- HF monitoruje další skupinu šesti ukrajinských studentů přijatých ke studiu v akad. roce 

2023/2024 (zápis do studia 1. 6. 2023). Pět z nich již pobývá v ČR na vízum dočasné 
ochrany. Nutně potřebují pomoc tři z nich, a to v období březen–květen 2023. KD apeluje 
na KR a žádá o projednání možnost finanční podpory „nových“ studentů pomocí 
transparentního účtu JAMU na podporu ukrajinských studentů. 

- Schválení služební cesty proděkana Likina: pedagogická mobilita Erasmus, Konzervatoř 
v Benátkách 12.–16. 4. 2023. 
 

4. Informace prof. MgA. Petráše: 
- 10. 3. se uskutečnil v Olomoucké Redutě s MFO druhý koncert z cyklu „JAMU“ se studenty 

HF: Kento Satsuma, Filip Urban – dirigování a David Šimeček – klarinet. 
- Informoval o svém předsednictví v porotě krajského kola soutěže ZUŠ – komorní hra se 

zaměřením na žesťové nástroje, které se konalo v Brně. V porotě zasedali také kolegové 
z KDN – doc. Robert Kozánek a Mgr.art. Pavel Bureš. KD navrhuje účast pedagogů 
v porotách různých soutěží propagovat – jde o důležitou spolupráci s konzervatořemi 
a základními uměleckými školami. Prof. Petráš žádá vedoucí kateder o zaslání jmen 
pedagogů, kteří zasedají v porotách soutěží ZUŠ. 
 

5. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- Příprava akreditačního spisu pro habilitační řízení a řízení ke jmenování profesorem, spis 

bude předložen k projednání AS HF JAMU dne 16. 3. 2022 a ke schválení UR HF JAMU 
dne 31. 3. 2022. Poté projde schválením UR JAMU a bude odeslán na NAÚ. Studijní 
proděkanka děkuje všem vedoucím kateder a kolegům Lykovi a Přibilovi a kolegyni 
Koňárkové za spolupráci.  

- Schůzka ke kvalitě u studijní prorektorky JUDr. Valové: příprava Zprávy o vnitřním 
hodnocení za roky 2018 až 2022, stanovení dílčích úkolů pro rok 2023. 
 

6. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 
- Aktuálně diskutovány změny v organizaci FRVČ JAMU a v jejich návaznosti i novela 

příslušné směrnice. 
 

 
 

 
Příští řádné KD proběhne v pondělí 27. 3. 2023 v 9.30 hod. 

 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 
 


